
Yildrim: Nie chcę wypożyczenia do kolejnego klubu Serie A
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Od początku mercato nazwisko Saliha Ucana łączy się z zespołem Bologni.

Dziś wspomniane pogłoski wracają na portalu Gianluci Di Marzio, zdaniem

którego Rossoblu starają się przekonać Romę do wypożyczenia gracza.

Oczywiście na wszystko musiałoby się zgodzić również Fenerbahce. 

 

To, że pogłoski o wypożyczeniu gracza są prawdziwe potwierdza, dla CNN Turk,

prezydent Fenerbahce, Aziz Yildrim:

- Jego przyszłość wciąż nie jest jasna. Rozmawialiśmy dziś z Romą, która chciałaby

wypożyczyć go do innego klubu Serie A. Odrzuciłem tą propozycję. Salih może

wrócić do Turcji, nie chcę, aby został wypożyczony do kolejnego klubu we Włoszech,

a żeby wrócił do Fenerbahce. To ważne, aby dorzucać do naszej kadry jakościowych

graczy, zwłaszcza jeśli chodzi o młodych piłkarzy, którzy mogą być przydatni przez

długi okres czasu.

 

Roma wypożyczyła Ucana przed rokiem, na dwa lata, za 4,75 mln euro, z prawem

do wykupu za 11 mln. Młody Turek wystąpił jednak w zaledwie czterech meczach

ligowych i tylko dwukrotnie wybiegł na boisko w pierwszym składzie, w tym w nie

mającym znaczenia pojedynku ostatniej kolejki z Palermo.
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